

Sejarah agama Hindu di Malaysia

Hindu, sebagai salah satu dunia agama yang hebat, telah berkembang dalam tempoh yang luas masa sekurang-kurangnya 5000 tahun. Beberapa unsur-unsur asas seperti sebagai kepercayaan kepada Tuhan sebagai Tuhan tertinggi semua bungs, ibadah popular Ibu Dewi sebagai manifestasi hebat ketuhanan, mandi ritual dan penggunaan simbol iconographic menandakan pelbagai aspek ketuhanan dapat dilihat dalam artifak dari tapak arkeologi Harappa dan Mohejjo Daro. These tapak di Indus Valley (hari ini di Pakistan) mewakili terawal Hindu Tamadun dan tarikh 2500-1500 SM.

Perkembangan awal agama Hindu

Dalam tempoh 1500-500 SM yang dikenali sebagai tempoh Veda. Hindu telah diperkayakan dengan kitab-kitab suci diturunkan secara kolektif dikenali sebagai kitab-kitab Veda, karya falsafah dipanggil Upanishad dan epik besar dari Ramayana dan Mahabharata (Yang termasuk Bhagavad-Gita) dalam bahasa Sanskrit.

Walaupun tempoh selepas Vedic memperlihatkan kebangkitan beberapa sistem baru kepercayaan, Seperti agama Buddha dan Jainisme, ini tidak melemahkan asas-asas agama Hindu kerana perkembangan seperti (kebaktian) pergerakan Bhakti dalam tempoh zaman pertengahan (abad ke-6 ke-15 SM). Pada masa ini, kitab-kitab Hindu dalam bentuk lagu-lagu pujian yang memuji tuhan telah digubah oleh orang-orang kudus ilmiah dalam pelbagai bahasa serantau india. Dalam tempoh Bhakti yang banyak kuil-kuil Hindu telah dibina di bawah naungan raja-raja yang juga menggalakkan perkembangan seni halus Hindu seperti muzik, tarian, ukiran dan lukisan.

Era moden

Kebangkitan agama Hindu berlaku di zaman moden (abad ke-18) di bawah kepimpinan reformis terkenal, para wali dan ulama (cth Ram Mohan Roy, Sri Ramakrishna Paramahansa, Swami Vivekananda, Rabindranath Tagore dan Mahatma Gandhi). Ini datang dalam respons pertama kepada penaklukan Mughal di India utara pada abad ke-16 dan, kemudian, untuk serangan budaya Eropah moden membawa berikutan penjajahan. Penyebaran bahasa Inggeris dan pendidikan Barat di india menamatkan pengasingan intelektual dan membawanya ke dalam hubungan dengan sains dan sastera Barat. Dalam cahaya pengetahuan yang baru, reformis Hindu berjaya dalam penyingkiran masyarakat Hindu banyak kejahatan sosial dan pertambahan yang tidak diinginkan dan dalam membantu daya hidup yang semula jadi Hindism semula menegaskan-sendiri.

Pemikiran agama Hindu tidak menjadi iman menarik anggota baru, ajarannya telah sentiasa menarik perhatian beberapa orang yang besar bukan sahaja di benua kecil india tetapi juga di tempat lain di dunia, termasuk Malaysia.

Di Malaysia, kawasan Kedah (agama Hindu)

Malaysia, kawasan Kedah (dikenali sebagai Kataha dalam kesusasteraan Sanskrit klasik dan sebagai Kadaram atau kalakam dalam kesusasteraan Tamil klasik diketahui telah menjadi pusat komersial yang besar dengan 1 atau abad ke-2 Masihi. Hubungan rapat antara Kedah (yang merupakan sebahagian tenggara besar Asia Kingdom atau Sriwijaya) dan Chola Kingdom of South india ini juga dibuktikan dalam sumber Tamil daripada tempoh zaman pertengahan juga. monumen agama, seperti Candi Bukit Batu Pahat di Lembah Bujang, Kedah dan agama patung-patung bertarikh abad ke-7 telah ditemui melalui arkeologi excavations. Such mendapati menyediakan banyak bukti interaksi di antara penduduk tempatan dan Hindu dari zaman purba.



Lembah Bujang, tapak bersejarah tertua dan terkaya di Malaysia, terletak di Kedah. There adalah kesan 150 runtuhan kuil yang telah ditinggalkan oleh penempatan Hindu awal. di atas adalah mayat sebuah kuil di Batu Pahat, Kedah.

Pengaruh Hindu hari ini

Dalam perjalanan interaksi tersebut beberapa unsur-unsur budaya dan tamadun Hindu telah diterima pakai oleh rakyat di Semenanjung Tanah Melayu dan diasimilasikan dengan, aspek sastera dan bahasa agama politik budaya mereka sendiri dan tamadun. Oleh itu, institusi raja telah dipengaruhi oleh konsep Hindu, dan perlengkapan upacara diraja dan majlis telah diterima pakai. (Cth upacara pemasangan diraja dan gelaran diraja seperti Duli Yang Maha Mulia Sri Paduka Baginda.

Popular kaum kepercayaan Hindu juga telah bercampur dengan kepercayaan kaum asli dan menghasilkan corak kepercayaan yang masih berterusan (The ritual mengiringi wayang kulit atau shadow play). Cerita-cerita epik Ramayana dan Mahabharata, disebarkan sebahagian besarnya melalui medium wayang kulit, telah menjadi sebahagian daripada sastera tradisional dan budaya Melayu.



Kegigihan agama Hindu di Malaysia tradisi India boleh dikaitkan dengan tempat-tempat suci Hindu dan kuil-kuil dicipta dalam kedua-dua kawasan bandar dan luar bandar. Adalah dianggarkan bahawa terdapat 2000 kuil-kuil Hindu di Malaysia. Ibu Dewi (dikenal pasti sebagai Mariamman atau Durga). Walaupun sebilangan besar juga berdedikasi Dewa Murugan dan Tuhan Subramaniam.

Satu lagi dewa popular adalah Ganesha (Vinayagar atau Pillayar di Tamil) .Sebagai penghilang halangan, Ganesha yang terdapat dalam hampir semua kuil-kuil, meriting persembahan dan puja (doa) .The penekanan utama adalah salah satu daripada iman Saivite (berkaitan dengan penyembahan

Lord Shiva sebagai Tuhan tertinggi) .though terdapat juga penganut Tuhan Vishnu (Dikenali sebagai Vaishnavites)

Bhagavad-Gita adalah teks yang paling popular, walaupun Tamil berbahasa Vaishnavites juga membaca ayat-ayat dari koleksi pujian. dikenali sebagai Thivyap-Pirapantham terdiri dari 6 hingga 9 sekolah centuries.The Saiva Siddanta selatan India Hindu juga popular dengan orang-orang yang berasal dari tamil.

Ringkasan

AGAMA HINDU

Agama ini diwujudkan sejak awal abad ke-8 S.M. Walaubagaimanapun, ketika itu ianya tidak dikenali sebagai agama hindu tetapi dikenali dengan nama agama Brahma. Agama Hindu diklasifikasikan menerusi sekumpulan adat istiadat, budi pekerti dan gambaran kumpulan Hindu. Agama ini dihidupkan dengan kewujudan kitab-kitab suci besar yang merangkumi pegangan hidup bagi penganut agama hindu. Antaranya ialah Veda, Undang-Undang Manu, Mahabhrata, Gita, Yoga Bashistha, Ramayana.

pengaruh Hindu di kerajaan yang terbesar adalah Majapahit, Sriwijaya, Airlangga dan banyak lagi. Jika kita mengulas kembali lembaran-lembaran catatan sejarah kejayaan agama Hindu Budha di sesebuah kerajaan jelas sekali bahawa pengaruh spiritual Hindu begitu cepat meluas animisme di sesebuah kerajaan, dan agama baru yang dibawa oleh pendeta Hindu mampu mempengaruhi masyarakat setempat sehingga lah sekarang.